
 
 

 

Protokoll styremøte Våg Fotballklubb 

Sted: Klubbhuset Karuss 

Møte nr. 4-2025 

Dato: 10.4.2025 

Kl.: 19:30 

 

Til stede: 

Fra styret: Joachim Nygaard (JN), Helene Heggheim (HH), Arne Paulsen (AP), Merete Kvavik Kristensen 

(MKK), Nina Tveit (NT), Michael Andersen (MA), Kjetil Andresen (KA), Vidar Borgen (VB). 

 

Fra administrasjonen: Daglig Leder Kathrine Stava. 

 

Kontrollkomite: Øyvind Andersen Stenberg (leder) og Karen Abildsnes (medlem). 

 

Agenda: 
 

1. Besøk av kontrollkomite 

Kontrollkomite ved Øyvind Andersen Stenberg og Karen Abildsnes møtte første del av møtet. Vi kjørte 

en introduksjonsrunde, og kontrollkomiteen forklarte sin funksjon. Til slutt diskuterte vi samarbeid i 

året som kommer.  

 

2. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 

Protokoll fra møte 13. mars ble godkjent. 

 
3. Konstituering av styre 

• Kort introduksjon til alle 

• Vi gikk gjennom klubbens visjon og verdier. 

• VB gikk gjennom målsettinger innad i styret for 2025, samt noen tanker om styrets retning for året 
forut. Vi pratet også om kommunikasjon både innad i klubb, utad, med de ansatte, samt oss imel-
lom. 

• Det ble gjort en rollefordeling i styret, inkludert: 
o Samfunn og Media  
o Økonomi 
o Støtteordninger 
o Sponsor 
o Personal 
o Våghall 
o Arrangementer 
o Allianseidrettslaget 
o Sport, Kvalitetsklubb og Fair Play 
o IFO & Akademi 

 
  



4. Status fra Daglig Leder: 

• Kamp mot Start lørdag 12.4. Et stort stykke forberedende arbeid er gjort, med fokus på blant an-
net sikkerhet, avgrensing av område, vakthold, parkering, bevertning, billetter, media, og ikke 
minst Våghalsene kommer! 

• Akademi: Vi har mistet en del akademispillere pga. konkurranse fra Matta-akademiet til IK Start. Vi 
ser at Start har et større aldersspenn enn det vi har, så vi ber akademiansvarlig vurdere om vi også 
bør utvide for å få med yngre spillere. 

o Innspill fra NT:  Kan vi søke støtte for barn som ikke har råd til å delta? Diskuteres i regi 
Sammen for Vågsbygd prosjektet. 

• IFO: Ref. ny ordning, så kan man nå søke om støtte til drift av IFO på linje med SFO, men vi vet lite 
om hvor mye vi får tildelt. Vi har søkt om et beløp basert på antall barn vi har på IFO i dag, også 
avventer vi svar fra det offentlige. 

• Sponsor og støtteordninger: Fakturering godt underveis. Det er sendt inn søknader til flere støtte-
ordninger – noen midler er allerede mottatt, og vi venter svar på øvrige søknader. 

o Innspill fra NT:  Burde vi vurdere å starte et Para-lag? Diskuteres i regi Sammen for Vågs-
bygd prosjektet. 

 
5. Økonomi 

• VB gjennomgår de mest sentrale punktene i klubbens økonomi, inkludert budsjett, lønnsbudsjett 
samt A-lagsbudsjett. Dette til orientering for styret.  

• Eget møte med økonomiansvarlig i styret, styreleder, daglig leder, samt regnskapsfører arrangeres 
11.4. 

 

6. Ny kunstgresshall på Karuss 

• JN er prosjektleder for hallen, og vi diskuterer banestørrelse og finansieringsmuligheter. 

• Styret stiller seg positivt til å fortsette arbeidet med hallen. 

• MA. bistår JN med arbeidet. 

• Det gjenstår en del avklaringer, men kostnadsrammen ligger fremdeles i området 15 millioner. 
 

7. Overgrep i idretten 

• Ref. sak i Lyngdal, klubben vil prioritere forebygging.   

• Ekstra fokus på innhenting av politiattester, lagledere skal brukes for å forenkle prosessen.   

• Klubben deltok med tre representanter (Iver Kirkeland, Karen Abildsnes, Rolf Daniel Vikstøl) på et 
møte om forebyggende arbeid.   

• Obligatorisk informasjonsmøte for alle lag kommer i løpet av våren. 
 

8. Eventuelt 

• KA. med innspill om 5-er mål på Karuss. Sportslig leder bes undersøke pris. 
 


